
Zápis ě.5l2O23 ze zasedání zastupitelstva obce
konaného dne 11.12.2023 v 17:00 hodin

Přítomni: zastupitelé v počtu 5 a 4 občané Obce Bělušice viz lisťna podpisů přítomných. (příloha
zápisu)

Ad1 Zasedání zastupitelstva obce Bělušice zahájil starosta Bc. Lukáš Baroch v 18:31hodin. Přivítal
všechny přítomné. konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu s ustanovením §gg odst.l zákona
č.I19{1OOOSb, o obcích a informace o zasedání byla vyvěšena řádně na úřednídesce obecního úřadu.
Zasedání tedy bylo svoláno řádně a včas vsouladu sustanovením § gr a § 93 zákona o obcích.
Přítomno 5 členů, zastupitelstvo obce Bělušice je usnášení schopné.

Ad2 Starosta Bc. Lukáš Baroch konstatoval, že byl prověřen a zkontrolován zápis s usnesením
z minulého zasedání zastupitelstva. Nebyly shledány žád né nedostatky.

Ad3 Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl, že zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání
zastupitelstva je určen Václav Klepal. Dále navrhl Jaroslava Svobodu a Martina Havlíčka jako
ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva obce,
Hlasování 5 pro 0 proti 0 se zdržel
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovateli zápisu Jaroslava Svobodu a Marťna Havlíčka

Ad4 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s upraveným programem zasedání
zastupitelstva. Do programu byly přidány na žádost všech přítomných zastupitelů nové body. Celý
nový program byl přečten starostou Bc. Lukášem Barochem. K novému programu nebyly žádné
připomínky a bude se schvalovat v tomto novém znění. Následně nechal starosta Bc. Lukáš Baroch
h lasovat o u praveném progra m u zasedá n í zastu pitelstva o bce.

Hlasování:5-0-0

Zahájení

Kontrola zápisu z minulé schůze ÚO gětušice

VoIba zapisovatele a ověřovatele zasedání

Schválení programu schůze

Návrh na uzavření smlouvy na umístění vysíIače na internet JON.cz

Návrh na uzavření smlouvy s Krajskou SÚS smtouva o smlouvě budou cí o zřízení
s l u že b n osti i n ž e ný rs ké s ít ě, č. s. 5-2436 l 0O066OL l 2O2t l Dt2023 -kh/So/B S
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7, Schválení návrhu rozpočtu obce Bělušice na rok2024

8. Schválení Střednědobého výhledu rozpočtu obce BěIušice 2024-2026

9. Návrh schválení žádosti o finanční příspěvek pro ČRS MO Bělušice na rok2o24

10. Návrh schválení žádosti o finanční příspěvek pro Sokol Bělušice na rok2O24

11. Návrh schválení žádosti o finanční příspěvek pro SDH Bělušice na rok2O24

].2. Seznámení zastupitelstva s výsledkem dí!čího přezkoumání hospodaření obce za

rok2023

13. Žádost na finanční příspěvek na pořádání šipkařského turnaje Z. Červikem

14. Výpočet odměny zastupitelů pro rok2O24

15. Dodatekč.1,12024 ke stávající smlouvě se společnosť SOP a.s.

16. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě Dodatek č. 1 č. S-

2436 l OOO66OOL l 2O2t l KH l So l BS

17. Diskuze

18. Závěr

AdS Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem smlouvy na umístění vysílače
na internet JON.cz . Vysílač bude umístěn na KD č.p.1. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal
vŠechny přítomné, jest|i mají nějaký dotaz nebo připomínku k navrhované smlouvě. Jelikož nebyla
žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat o uzavřenísmlouvy

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.L4l2O23 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavření smlouvy na umístění
vysílače na internet JON.cz
Usnesení č. 14 bylo schváleno

Ad6 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem na uzavřenísmlouvy s Krajskou
SÚS smlouva o smlouvě budoucí o zlízení služebnosti inženýrské sítě, č.s.

5-2436100066Ot/2O2L/Dt2023-khlSo/BS Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny
přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo připomínku k smlouvě. Jelikož nebyla žádná připomínka ani
dotaz nechal hlasovat o uzavřenísmlouvy.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.t5l2023 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavření smlouvy s Krajskou SÚS
sm|ouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosť inženýrské sítě, č.s. s-2436looo66oll2o2tlDt2o23-
kh/So/BS
Usnesení č. 15 bylo schváleno

Ad7 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2024.
RozpoČet vychází z rozpočtového výhledu na roky 2023 až 2025 a dále zohledňuje situací ohledně
aktuálnívýstavby vodovodu a kanalizace. Uvedl, že rozpočet na rok 2024 je schodkový a schodek je



plánován pokrýt z hospodaření předchozích let a ze zasmluvněného úvěru u Komerční banky.

Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo
připomínku k navrhovanému rozpočtu. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat o
rozpočtu na rok2024.

Hlasování:5-0-0
Přiiato usnesení Č.L6l2023 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje rozpočet na rok 2023 jako

schodkový. Schodek bude kryt z hospodaření předchozích let a ze zasmluvněného úvěru u Komerční
banky. Závaznými ukazateli jsou paragrafy.

Usnesení č. 16 bylo schváleno

Ad8 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem rozpočtového výhledu na roky
2024 až 2026. Rozpočtový výhled vychází z reality roku 2023 a známých skutečnosť a plánů na
zmíněné roky. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz
nebo připomínku k navrhovanému rozpočtovému výhledu. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz
nechal hlasovat o rozpočtovém výhledu na roky 2024až2026.

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.L7|2O23: Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje rozpočtový výhled na roky 2024
až2026 dle vyvěšeného návrhu.
Usnesení č. 17 bylo schváleno

Ad9 Starosta Bc. Lukáš Baroch předneslžádost na příspěvek pro MO ČRs gělušice pro rok 2024.Dále
informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji měly
k dispozici k prostudování. Následně zmínil částky a jednotlivé položky z žádosť. Starosta navrhl 30ťs
Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů. Následně starosta
Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo připomínku k této žádosti.
Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat o této žádosť.

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.t8l2D23 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek Mo ČRS Bělušice na

rok2024 ve výši3Otis Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených
dokladů.
Usnesení č. 18 bylo schváleno

Ad10 Starosta Bc. Lukáš Baroch požádal místostarostu Václava Klepala, aby seznámil přítomné
obČany s Žádostí o podporu spolkových akcí TJ Sokola Bělušice z.s. viz přiložený plán na rok 2024.
Václav Klepal informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že
zastupitelé ji měly k dispozici k prostudování. Následně zmínil změny v žádosť oproť předchozím
rokŮm. Starosta navrhl 30ťs Kč na činnost plus 2Otis na mládež a dále v průběhu roku na uspořádané
akce dle doložených dokladů. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli
mají nějaký dotaz nebo připomínku k této žádosť. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal
hlasovat o této žádosti.

H!asování:5-0-0

Přijato usnesení Č.L9l2O23z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek pro TJ Sokol Bělušice
na rok 2023 30ťs Kč na činnost plus 20ťs na mládež a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle
doložených dokladů. dle přiložené žádosti.
Usnesení č. 19 bylo schváleno



Adll Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl žádost na příspěvek pro SDH Bělušice pro rok 2023. Dále

informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji měly

k dispozici k prostudování. Následně zmínil částky a jednotlivé položky z žádosť. Starosta navrhl 30tis

Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů. Následně starosta

Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo připomínku k této žádosť.
Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat o této žádosti.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č,2012023 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek SDH Bělušice na rok

2024ve výši3Otis Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů.
Usnesení č.20 bylo schváleno

Ad12 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s výsledkem dílčího přezkoumání

hospodaření obce za rok 2023. Konstatoval, že výsledek dílčího přezkoumání je opět v pořádku a

nebyly zjištěny žádné závažné nedostatky nebo neshody - dílčí výsledek byl předložen jak občanům,
tak zastupitelům. Zastupitelé berou výsledek dílčí kontroly hospodaření obce Bělušice za rok 2023 na

vědomí. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo
připomínku k výsledku dílčího auditu. Jelikož, nebyla žádná připomínka ani dotaz přistoupil k dalšímu
bodu programu.

Ad13 Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl žádost příspěvku na šipkový turnaj 2023 (pořádá Z. Červík),

Dále informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji

měly k dispozici k prostudování. Následně zmínil částku. Jedná se o 4000kč jako příspěvek na ceny na

šipkový turnaj. Turnaj proběhne na konci letošního roku. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal

všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo připomínku k této žádosť. Jelikož nebyla žádná
připomínka ani dotaz nechal hlasovat o této žádosť.

Přijato usnesení č.2112023z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje finančnípříspěvek na

Šipkový turnaj pro Zdeňka Červíka ve výši 4.0OOKč

Usnesení č.21 bylo schváleno

Ad14 Starosta informoval o noqfch tabulkách odměn zastupitelů, pro rok 2024, Navrhl
ponechat qýpoČet odměn zavýkon funkce neuvolněného starosty, neuvolněných místostarostů a
předsedŮ qýborŮ obce dle stejného koeficientu jako pro rok 2023, Starosta 0,45 (možnost
v rozmezí 0,3 až 0,6) qýše odměny starosty dle nařízení vlády příloha č. 318/2077 Sb. Tj.
25 B56KČ a místostarosta 0,3 (možnost v rozmezí 0,3 až 0,6) výše odměny místostarosty dle
naíízení vlády příloha č,3IBl2077 Sb. Tj. 1,5 225Kč. Předseda qýboru dle nařízení vlády příloha
č, 31812077 Sb 3 465Kč. Odměna bude posl<ytována od 7.7.2024. PYed hlasováním nebyly
Členy zastupitelstva obce podány žádné návrhy a občané obce neuplatnili žádná stanoviska,

Přijato usnesení č.2212023z Zastupitelstvo obce Bělušice stanoví ponechat výpoče výše odměny
starosty 0,45x odměny starosty dle nařízení vlády příloha č, 31B/20I7 Sb. Tj. 25 B56Kč a
místostarosta 0,3x výše odměny místostarosty dle nařízení vlády příloha č,37B/2077 Sb. Tj, 15
225Kč, Předseda výboru dle nařízení vlády příIoha č.3IB/2077 Sb 3 465Kč, Usnesení nabýaá
ÚČinnosti od dne 01.07,2024, tedy odměna bude poskytována zastupitelům od dne platnosti
tohoto usnesení.

Usnesení č. 22 bylo schváleno



Ad15 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s Dodatkem č. Il2024 ke stávající

smlouvě se společností SOP a.s. Následně starosta Bc, Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli

mají nějaký dotaz nebo připomínku ke schválení dodatku. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz
nechal hlasovat o uzavřenídodatku č,tl2024.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.2312023 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavření dodatku č.t/2O24 se
společnosť SOP a.s. ke stávající smlouvě.
Usnesení č.23 bylo schváleno

Ad16 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s Dodatkem, resp. S návrhem na uzavření
smlouvy s Krajskou SÚS smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosť inženýrské sítě, č.s. S-

2436lOOO66Ot/2O2LlDL2023-khlSo/BS ke stávající smlouvě se KSÚS. Následně starosta Bc. Lukáš
Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo připomínku ke schválení dodatku.
Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat o uzavření dodatku č.1 ke smlouvě S-

2436 l 0006601 l 2O2t / DI2023- kh/So/BS.

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení č,24l2023 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavřenídodatku č.]. ke smlouvě S-

2436{OO066OI/2O2I/DI2023-kh/So{BS s Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského kraje
lČ:000660001 ke stávající smlouvě.
Usnesení č. 24 bylo schváleno

Ad17 Starosta Bc. Lukáš Baroch zahájil diskusi.

t. Místostarosta Václav Klepal seznámil všechny přítomné s aktuálnífinanční situací obce, zůstatek
nab.ú.Komerčníbankykedni t2.L2.2122je 2.363.000,-Kč,NaúčtuuNárodníBankyje
7.000,- Kč a na účtu u Raifaisenbank je 780 000,-Kč

2. Starosta Bc. Lukáš Baroch informoval, že vydání dalšího zpravodaje je plánováno v průběhu
ledna.

3. Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem spolkům a pořadatelům akcí za odvedenou práci a
činnost v roce 2023 a těší se na spoluprá ci v roce 2024

4, Starosta Bc. Lukáš Baroch informoval o aktuálním stavu výstavby vodovodu a kanalizace. Předal
k prohlédnuť zápis z kontrolního dne.

5. Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval Sokolu Bělušice za brigády při kterých došlo k vybudování
dvou odpočinkových zón a vybudováníplotu proti divočákům za hřištěm.



Ad18 Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem přítomným za účast na dnešním zasedání
zastupitelstva obce a pozval všechny přítomné na příští zasedání. Y L7:37 ukončil zasedání
zastupitelstva.

ZapsalVáclav Klep{'l/

noop. fllrW poapir,,.....ť.*/-.,

Ověřil Martin Havlíček

Starosta Bc. Lukáš Baroch

,.oo,,.,*3Ý.


